
 
 
 

Generalforsamling 2009 i Blaker Samfunnshus BA 
Torsdag 26.3.09, kl. 1900 

Referat 
 
 

1. Åpning 
 
Varaordfører Erik Jødahl åpnet generalforsamlingen og ønsket velkommen. 
 

a) Godkjenning av innkalling   
Godkjent. 
 

b) Godkjenning av dagsorden   
Godkjent. 
 

c) Valg av referent   
Hege Udnæs Hoel foreslått og valgt. 
 

d) Valg av 2 til å underskrive protokollen  
  Inger Kurland og Ole Jahr ble foreslått og valgt. 
 
 

e) Opprop   
Elisabeth B. Engen foretok opprop. 33 totalt, 9 fra representanter møtte fra lag og foreninger, 
20 fra private andelseiere, hvorav 7 fra styret og representantskapets varaordfører. 
 

2. Årsberetning 
Hege Udnæs Hoel leste opp årsberetningen.  Ingen kommentarer.  Årsberetningen ble 
godkjent. 
 

3. Regnskap 
Regnskapet lagt frem av Jan Petter Egeberg. Regnskapet godkjent. 
 

4. Budsjett for 2009 
Budsjettet fremlagt av Jan Petter Egeberg. Gikk gjennom postene. Budsjettet godkjent.  
 

5. Saker fra styret 
Styret ønsker å justere litt på utleieprisene. Husleie i storsal og peisestue og spisesal nede 
ønskes uforandret.  
Styret ønsker å øke husleie til leilighet fra kr.48 000,00 til kr.51000,00 og husleie til 
ungdomskafe økes fra kr,40000,00 pr. år til kr.43000,00 pr.år. 
Enstemmig vedtatt. 
 



 
6. Innkomne saker 

Ingen. 
 

7. Valg. 
 

 
Valgkomiteens forslag ble lagt frem.  
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.  
 
Varaordfører takket til slutt for en rask og smidig gjennomført generalforsamling. 
 
 
 
 
 
 
Blaker, 26.03.09 
 
 
 
Inger Kurland       Ole Jahr 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hege Udnæs Hoel 
referent 
 
 
 
 
 
 
      
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 


